
Så kom då äntligen beskedet att vi alla kan börja leva våra vanliga 
och invanda liv igen. Fast egentligen blir nog ingenting precis som 
vanligt. Smittan har nog fått många av oss att börja fundera över 
framtiden och kanske ompröva vår inställning i ett antal frågor. 
Så vitt jag kan bedöma så återstår av alla begränsningarna, som 
direkt berör oss, att hålla avstånd, att stanna hemma om vi känner 
oss krassliga och god handhygien. För min personliga del håller jag 
andan nu när skolorna dragit igång igen. Barn och ungdomar lär 
få svårt att följa Folkhälsomyndighetens rekommendationer. De är 
dessutom ovaccinerade. Som ett brev på posten (säger någon så i 
dessa dagar med en knappt fungerande postverksamhet?) kom sent 
omsider beslutet att 12-åringar och äldre ungdomar ska erbjudas 
vaccin; antagligen ett bra beslut.  

Det förvånar mig också en aning att så många svenskar är så 
oerhört sugna på att resa utomlands och då i första hand till länder 
med en mycket värre smittspridning än vad som gäller i Sverige. 
Låt oss ändå hoppas på det bästa och hålla tummarna för att den 
svenska modellen även fortsättningsvis förblir framgångsrik och att 
vi inte importerar mer smitta genom vårt semestrande.

Styrelsen har under september haft sitt andra möte och bl. a. lagt fast en budget för 
verksamhetsåret 2022/23. Om inget revolutionerande händer kommer vi att ha en stabil ekonomi, 
vilket känns tryggt.

Kommitten samhällstjänst har genomfört sin andra insats. Denna gång var det utflykt för 
anhöriga som vårdar sina anförvanter. Insatsen innehöll guidning av Nääs slott, lunch samt 
därefter även guidning av seminarieområdet. Insatsen föll enligt Kjell Björkanders rapport väl ut, 
även om antalet deltagare blev mindre än vad vi hade anledning att förvänta oss. Jag undrar om 
kommunens socialförvaltning hade svårt att få fram intresserade deltagare.

På tisdag den 21 september var det veckomöte vid Jonsereds trädgårdar med guidad visning 
genom chefsträdgårdsmästaren Peter Svenssons försorg. Peter visade sig var en kunnig och 
entusiasmerande person med djupa kunskaper om allt det som den engelska trädgården hade att 
visa upp och hans informationer gjorde att vi deltagare inte tänkte så mycket på det regn som 
strilade ner. Vädret påminde en del av oss om att dagen efter utflykten till Jonsereds trädgårdar så 
inföll höstdagjämningen;  efterlängtad tid för några av oss, för andra en påminnelse om kortare 
dagar och färre ljusa timmar. 

Tommy
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Rapport från  Samhällstjänstkommitténs anhörigträff på Nääs 
2021-09-14. 

Kl. 11:00 hade alla deltagarna samlats på grusplanen framför Nääs slott. Vi var 13 anhöriga 
inklusive kommunens ansvarige person Jessica, 4 representanter från Rotary samt Renée Jonson 
(marknadsansvarig för Nääs-stiftelsen). Renée introducerade oss i dagens huvudämne: TV-
inspelningarna på slottet till TV-serien ”Vår tid är nu”: Slottet var i huvudsak platsen för matronan 
Helgas (Susanne Reuter) bostad i serien. 

Vi gjorde en rundvandring i 
slottet och stannade på de ställen 
som filmteamet hade använt 
sig av. Renée berättade med 
inlevelse om de vedermödor 
som filmteamet, ibland upp 
till 40 personer, hade med alla 
lampor, stativ och skärmar som 
skulle hanteras utan att skada 
något i slottet. Man hade t.o.m. 
eget elverk för att få stabil och 
tillräcklig el till filminspelningen. 
Renée visade samtidigt bilder 
från TV-serien när hon berättade 
om de olika platserna som 
filmades. Medan man filmade 
och hade filmteamets personal i 
slottet fanns personal med från 
Nääs som ”vaktade” slottets 
inredning och möbler m.m. så att 
inget skulle skadas. 

Vädret var fint och slottstrappan lockade.

Bilder från TV-serien visade hur rummen användes.



Efter rundvandringen på slottet bjöd Rotary samtliga på en god lunch på Nääs Slottskafé o 
Restaurang. 

Därefter förflyttade vi 
oss ner till Mellanääs 
och Vänhem där Gunilla 
Hallset (Nääs antikvarie) 
tog över och berättade 
om dagens andra tema, 
slöjdseminarieverksamheten. 
Vi vandrade upp till 
seminariebyggnaden 
och tittade på 
slöjdlärarutbildningens 
uppläggning. Vi fick även 
besöka övervåningen, 
där många gamla 
bilder och böcker från 
slöjdlärarutbildningen 
visades. 

Gunilla berättar och visar gamla bilder 



Intressant var att Gunilla även visade en sovsal med tätt stående sängar och tillhörande tvättrum. 

Guiderna tackades för en innehållsrik och spännande dag. 

Bertil Lindquist 



Presidenten anmälde att dagens program är Presentation av styrelsen.
Dagens närvaro är 29 medlemmar vilket innebär 44 % närvaro och en gäst, vår tidigare medlem 
Kjell Gunnarsson, nu medlem i Ängelholm-Bjärred RK.

De närvarande jubilarerna, se foto, var 
Nils Axelsson, 85 år, Stefan Ericsson, 75 
år och Per Bengtsson, 70 år. Vi övriga 
hurrade och sjöng stående för att fira våra 
jubilarer. Presidenten överlämnade diplom 
och jubilarerna promenerade därefter till 
kassaburken. 
Innan styrelsen, se foto, presenterade sig 
med att ange ”varför man blev rotarian” 
och ”hur man fått ett positivt utbyte av sitt 
medlemskap” anmälde Presidenten att 
LARKs nästa möte är ”Här är mitt liv (Ego 
föredrag)” samt att vårt egna nästa möte 
är den 21 september kl 15.00 (OBS! tiden) 
ute på Jonsereds Trädgårdar (OBS! infart 
efter motorvägen. Den vanliga vägen är 

avstängd). Hans Olof Almquist informerade att Peter Svensson, den ansvarige på platsen, kommer 
att ge information samt att maten serveras sittande utomhus: Ev samåkning får ske på egna 
initiativ.
From den 29 september kommer våra möten att äga rum på ODD FELLOW enligt gamla rutiner. 
Presidenten uppmanade alla kommitteer att börja sitt arbete och att de som inte kan delta vid ett 
planerat möte meddelar sin ordförande.

Alla i styrelsen gav sin information, ofta med en liten knorr, Magnus Bolle var frånvarande. 
Bästa KNORREN var när Ronny Terbrant i sin ungdom besökt en bondgård med sina föräldrar 
och vid hjälp med att mata grisarna av misstag tog en burk med råttgift så att alla grisarna dog. 
Föräldrarnas försäkring betalade för nya grisar.

Vid tangenterna / Sture Larsson

Veckomöte nr 2 den 7 september 2021 
Presentation av styrelsen    President Tommy Johansson



Jonsereds Trädgårdars trädgårdsmästare Peter Svenson välkomnade 
16 paraplyförsedda rotarianer och en gäst, Kristina Dalenius, till ett 
regnigt Jonsered. 

Den utomordentligt 
trevlige Peter 
guidade oss runt 
i trädgården, som 
är en fri tolkning 
av vad som funnits 
här tidigare under 
Gibsons tid på 
1800-talet. 

Trädgården är klassiskt designad i fyra kvarter 
runt en rundel i mitten med en nyproducerad 
fontän i gammal stil. 

Här finns Formträdgården som är den mest typiska delen 
för 1800-talet, Köksträdgården naturligtvis, den doftande 
Engelska Rosenträdgården och ”An English Cottage Garden” 
designad av den brittiska trädgårdsförfattaren Susie White. 

Allt är mycket väl värt ett besök, helst en solig dag i juni!

Veckomöte nr 3 den 21 september 2021 
Jonsereds trädgårdar     Peter Svenson

Peter Svenson med Aspen och 
Lerum i fjärran



Vi tackade Peter för en trevlig visning och satte oss 
under tak och inmundigade vår medhavda fika. 

Därefter lufsade vi hemåt och då hade regnet 
upphört!

Magnus Bolle

Utsikt från ett fikaställe. Så här fint är det en solig sommardag.


